
Saksprotokoll i Valnemnda - 03.10.2017  
 
Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjent utan merknader. 
 
 
 
Godkjenning av saksliste: 
 
Sigbjørn Framnes (Frp) stilte spørsmål ved om det skulle ha gått fram i saksliste at talet på dei tematiske 
arbeidsgruppene i Nordsjøkommisjonen, sak 20/17 hadde endra seg frå 5 til 4 grupper. Administrasjonen 
svara at dette var ein endring som hadde kome til i ettertid, og som det vil verte orientert om under sak 
20/17. 
 
Vedtak 
 
Sakslista vart godkjent med merknaden ovanfor. 
 


